

**VILLAGE OF TIDE HEAD  
SPECIAL MEETING  
April 23, 2018**

**OPENING OF MEETING AND WELCOMING  
REMARKS**

The special meeting of the Tide Head Village Council was called to order by the Chairperson, Mayor Hunter at 6:00 P.M. in the Tide Head Council Room.

Mayor Hunter welcomed those in attendance.

**ATTENDANCE**

Mayor Randy Hunter  
Deputy Mayor Patrick Lanteigne  
Councillor Mark St.Onge  
Councillor Cathy McDavid  
Administrator Angie Irvine

**Second reading in its entirety of the Amendment to the Animal control By-law.**

By-law Number 9-2018, a By-Law to amend By-law Number 9-2005, Animal control By-law was read for the second time in its entirety in English and in French.

**Approval of the Audited Financial Statements.**

It was moved by Deputy Mayor Lanteigne and seconded by Councillor St.Onge to approve the audited financial statements for the fiscal year ending December 31, 2017. Motion carried.

**Third reading by title of the Amendment to the Animal control By-law.**

By-law Number 9-2018, a By-law to amend By-law Number 9-2005, Animal control By-law was read by title for the third time in English and in French.

**Adoption of the Animal control By-law Amendment.**

It was moved by Councillor McDavid and seconded by Councillor St.Onge to adopt the Animal control By-law Amendment, By-law Number 9-2018. Motion carried.

**ADJOURNMENT**

The meeting was adjourned at 6:30 P.M.

**VILLAGE DE TIDE HEAD  
RÉUNION SPÉCIALE  
Le 23 avril 2018**

**OUVERTURE DE LA RÉUNION ET MOTS DE BIENVENUE**

Le Maire Hunter assume la présidence et ouvre la séance de cette réunion spéciale du conseil du Village de Tide Head à 18h00 dans la salle du conseil du Village de Tide Head.

Le Maire Hunter souhaite la bienvenue à tous.

**PRÉSENCES**

Randy Hunter, Maire  
Patrick Lanteigne, Maire Suppléant  
Mark St.Onge, Conseiller  
Cathy McDavid, Conseillère  
Angie Irvine, Administratrice

**Deuxième lecture dans son intégralité de la modification à l'arrêté concernant le contrôle des animaux.**

L'arrêté numéro 9-2018, un arrêté pour modifier l'arrêté 9-2005, arrêté concernant le contrôle des animaux est lu dans son intégralité pour la deuxième fois en anglais et en français.

**Approbation des états financiers vérifiés.**

Il est proposé par le Maire Suppléant Lanteigne et appuyé par le Conseiller St.Onge d'approuver les états financiers vérifiés de l'année fiscale se terminant le 31 décembre 2017. Proposition adoptée.

**Troisième lecture par titre de la modification à l'arrêté concernant le contrôle des animaux.**

L'arrêté numéro 9-2018, un arrêté pour modifier l'arrêté 9-2005, arrêté concernant le contrôle des animaux est lu par titre pour la troisième fois en anglais et en français.

**Adoption de la modification à l'arrêté concernant le contrôle des animaux.**

Il est proposé par la Conseillère McDavid et appuyé par le Conseiller St.Onge d'adopter la modification à l'arrêté concernant le contrôle des animaux, arrêté numéro 9-2018. Proposition adoptée.

**LEVÉE DE LA SÉANCE**

La séance est levée à 18h30.

---

Randy Hunter  
Mayor/Maire

---

Angie Irvine  
Administrator/Administratrice